
Протокол № 63

Постійної комісії ради з питань житлово-комунального господарства,
будівництва, архітектури, екології, довкілля, транспорту та зв’язку,

будівельних інвестицій.

від «16» січня 2024 р.

ПРИСУТНІ:
Голова постійної комісії Роман Шагала
Секретар комісії

Члени комісії: Богдан Звір, Олег Майданюк, Андрій Петруняк
Відсутні:.
Запрошені: Андрій Паутинка – директор департаменту міського
господарства, Василь Бохонок – начальник КП «Управління капітального
будівництва», Олександра Яцишин – начальник відділу оренди та
приватизації комунального майна, Ігор Хом’як – головний інженер КП
«Дрогобичтеплоенерго»

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про передачу в комунальну власність Дрогобицької міської
територіальної громади безхазяйних нерухомих речей гідротехнічних споруд

2. Про безоплатну передачу об’єкта
3. Про внесення змін до Програми «Природоохоронні заходи за

рахунок цільових фондів на 2024р.»
4. Про передачу функцій замовника з будівництва зовнішніх мереж

водопроводу на вул. Руданського в м. Дрогобич Львівської області.
5. Про затвердження Програми «Фінансування робіт з будівництва,

реконструкції, реставрації об’єктів житлово-комунального господарства та
інших об’єктів соціальної та виробничої інфраструктури комунальної
власності на 2024р.»

6. Про затвердження Програми «Перспективного розвитку системи
водопостачання Дрогобицької територіальної громади на 2024 рік» .

7. Про затвердження Програми «Забезпечення функціонування
комунального підприємства «Управитель «Житлово - експлуатаційне
об’єднання» Дрогобицької міської ради на 2024 р»

8. Про передачу котельні та котельного обладнання з балансу відділу
освіти виконавчих органів Дрогобицької міської ради на баланс
комунального підприємства «Дрогобичтеплоенерго» Дрогобицької міської
ради



1.Слухали: Про передачу в комунальну власність Дрогобицької
міської територіальної громади безхазяйних нерухомих речей гідротехнічних
споруд
Доповідач: Олександра Яцишин – начальник відділу оренди та приватизації
комунального майна, Андрій Паутинка –директор департаменту міського
господарства .
Велося обговорення з даного питання в якому взяли участь усі депутати.
Рекомендовано доручити департаменту міського господарства вивчити по
суті спільно з управлінням майна громади дане питання та доповісти комісії.

2.Слухали: . Про безоплатну передачу об’єкта
Доповідач:Василь Бохонок – начальник КП «Управління капітального
будівництва»
Велося обговорення з даного питання.
Голосували: «ЗА»-4
Вирішили: рекомендувати раді

3.Слухали: Про внесення змін до Програми «Природоохоронні заходи
за рахунок цільових фондів на 2024р.»
Доповідач: Андрій Паутинка–директор департаменту міського господарства.
Велося обговорення з даного питання.
Голосували: «ЗА»-4
Вирішили: рекомендувати раді

4.Слухали: Про передачу функцій замовника з будівництва зовнішніх
мереж водопроводу на вул. Руданського в м. Дрогобич Львівської області.
Доповідач: Андрій Паутинка –директор департаменту міського господарства
Голосували: «ЗА»-4
Вирішили: рекомендувати раді

5. Слухали: Про затвердження Програми «Фінансування робіт з
будівництва, реконструкції, реставрації об’єктів житлово-комунального
господарства та інших об’єктів соціальної та виробничої інфраструктури
комунальної власності на 2024р.»
Доповідач: Андрій Паутинка –директор департаменту міського господарства
Голосували: «ЗА»-4
Вирішили: рекомендувати раді

6. Слухали: Про затвердження Програми «Перспективного розвитку
системи водопостачання Дрогобицької територіальної громади на 2024 рік» .
Доповідач: Андрій Паутинка –директор департаменту міського господарства
Голосували: «ЗА»-4
Вирішили: рекомендувати раді



7. Слухали: Про затвердження Програми «Забезпечення
функціонування комунального підприємства «Управитель «Житлово -
експлуатаційне об’єднання» Дрогобицької міської ради на 2024 р»
Доповідач: Андрій Паутинка– директор департаменту міського господарства
Голосували: «ЗА»-4
Вирішили: рекомендувати раді

8. Слухали: Про передачу котельні та котельного обладнання з балансу
відділу освіти виконавчих органів Дрогобицької міської ради на баланс
комунального підприємства «Дрогобичтеплоенерго» Дрогобицької міської
ради.
Доповідач: Ігор Хом’як – головний інженер КП «Дрогобичтеплоенерго»
Велося обговорення даного питання, участь у якому взяли усі депутати.
Голосували: «ЗА»-4
Вирішили: рекомендувати раді

Голова комісії Роман Шагала



Витяг з протоколу № 63

Постійної комісії ради з питань житлово-комунального господарства,
будівництва, архітектури, екології, довкілля, транспорту та зв’язку,

будівельних інвестицій.

від «16» січня 2024 р.

ПРИСУТНІ:
Голова постійної комісії Роман Шагала
Секретар комісії

Члени комісії: Богдан Звір, Олег Майданюк, Андрій Петруняк
Відсутні:.
Запрошені: Андрій Паутинка – директор департаменту міського
господарства, Василь Бохонок – начальник КП «Управління капітального
будівництва», Олександра Яцишин – начальник відділу оренди та
приватизації комунального майна, Ігор Хом’як – головний інженер КП
«Дрогобичтеплоенерго»

1.Слухали: Про передачу в комунальну власність Дрогобицької
міської територіальної громади безхазяйних нерухомих речей гідротехнічних
споруд
Доповідач: Олександра Яцишин – начальник відділу оренди та приватизації
комунального майна, Андрій Паутинка –директор департаменту міського
господарства .
Велося обговорення з даного питання в якому взяли участь усі депутати.
Рекомендовано доручити департаменту міського господарства вивчити по
суті спільно з управлінням майна громади дане питання та доповісти комісії.

Голова комісії Роман Шагала


